



Effective September 5, 2022

Tardiness (Grades 4- 12)

1. Policy

A student is tardy/late for school when he or she enters the school after the bell rings. All students must report to school by **7:30 Monday through Friday**. The gates will close promptly at **7:45**. **As a part of the UAE education requirements, students are required to be present in school for the Koran and National Anthem. Students will not be allowed in school after 8:00 AM.** If the child has an appointment in the morning, please bring a doctor's excuse to enter the school. You are encouraged to schedule all appointments after school if possible. Parents **should not** pick their students up before the end of the school day except where there is a legitimate emergency.

2. Consequences for Tardy Policy Violation

1st Tardy- Verbal and written warning **#1** to student by the appropriate school official and documented in the school record

2nd Tardy: Verbal and written warning **#2** to student by the appropriate school official and documented in the school record

3rd Tardy: Verbal and written warning **#3** to student by the appropriate school official and documented in the school record

4th Tardy: Parent conference with the principal

5th Tardy: Verbal and written warning **#4** to student by the appropriate school official and documented in the school record

6th Tardy: Supervisor contact the parent by phone and document in the school record

7th Tardy: Supervisor document in school record

8th Tardy: Refer student to the Discipline Committee

9th Tardy: Verbal and written warning **#5** to student by the appropriate school official and documented in the school record

10th Tardy: Student suspension (number of days will be determined by the administration) and a required parent conference upon return with the school principal



سيبدأ تطبيق سياسة التأخير إعتباراً من 5 سبتمبر 2022

التأخير (من الصف الرابع إلى الصف الثاني عشر).

• السياسة رقم (1) .

الطالب المتأخر \ هو دخول الطالب إلى المدرسة بعد قرع الجرس . يجب ان يكون الطلاب في المدرسة في الساعة 7:30 صباحاً من يوم الإثنين إلى يوم الجمعة . ستغلق بوابات المدرسة في تمام الساعة 7:45 . بناءً على توجيهات دائرة التعليم والمعرفة في دولة الإمارات العربية المتحدة يجب على جميع الطلاب الحضور إلى المدرسة في الوقت المحدد لحضور القرآن الكريم والنشيد الوطني . لن يسمح للطلاب بالدخول إلى المدرسة بعد الساعة 8:00 صباحاً . إذا كان لدى الطالب موعد عند الطبيب الرجاء إحضار ورقة عذر من قبل الطبيب ليتمكن الطالب من دخول المدرسة . الرجاء تأجيل مواعيد الطلاب الطبية إلى ما بعد المدرسة إن امكن . الرجاء من أولياء الأمور عدم الحضور إلى المدرسة لإصطحاب أبناءهم قبل نهاية الدوام المدرسي إلا في حالة الطوارئ.

• السياسة رقم (2)

عواقب انتهاك سياسة التأخير:

- التأخير الأول . تحذير شفهي وكتابي 1- للطلاب من قبل مسؤول المدرسة وموثق في السجل المدرسي .
- التأخير الثاني . تحذير شفهي وكتابي 2- للطلاب من قبل مسؤول المدرسة وموثق في السجل المدرسي.
- التأخير الثالث . تحذير شفهي وكتابي 3- للطلاب من قبل مسؤول المدرسة وموثق في السجل المدرسي.
- التأخير الرابع . سيتم عقد إجتماع مع ولي الأمر من قبل مدير المدرسة .
- التأخير الخامس . تحذير شفهي وكتابي 4- للطلاب من قبل مسؤول المدرسة وموثق في السجل المدرسي.
- التأخير السادس . سيتم التواصل مع ولي الأمر من قبل مشرف القسم عن طريق الهاتف وسيكون موثق في السجل المدرسي .
- التأخير السابع . سيتقوم مشرف القسم بكتابة تقرير وتسليمه للمدرسة وسيوثق في السجل المدرسي .
- التأخير الثامن . سيتم إحالة الطالب إلى لجنة الإنضباط.
- التأخير التاسع . تحذير شفهي وكتابي 5 - للطلاب من قبل مسؤول المدرسة وموثق في السجل المدرسي.
- التأخير العاشر . سيتم إيقاف الطالب (سيتم تحديد عدد الأيام من قبل إدارة المدرسة) , وسيتم عقد إجتماع مع ولي الأمر عند السماح للطلاب بالعودة إلى المدرسة مع مدير المدرسة) .